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Emne: revidert kart jordtippsøknad 

 
Hei Laila, her har eg laga til eit kart som skal vera nokonlunde korrekt, videre har eg laga ein 

stikkordoversikt over saksgangen om det er noko du har behov for. Slik me avtala på møtet idag. 

 

For ordens skyld. Etter møtet idag kom eg på noko. Ved første gangs høyring i 

kommunedelplanen, var jo faktisk området i sin heilhet ute på høyring. For det var etter 1 gangs 

høyring det vart redusert etter vannverkets merknad. Det er meg ikkje kjent at det kom inn andre 

merknader, såleis har statsforvalteren og evt andre hatt uttale mulighet.  

 

Med venleg helsing 

Lars Øyvind 

 

 


